

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JUNE 27, 1989

(2)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-10, An Act relating to the forgiveness of debts incurred or assumed in respect of certain official development assistance loans made by the Government of Canada to the governments of certain countries in sub-Saharan Africa, met at 3:35 o'clock p.m. this day in Room 306 West Block, the Chairman, Marcel Prud'homme, presiding.

Members of the Committee present: Patrick Boyer, Marie Gibeau, Dan Heap, Jean-Guy Hudon, Jean-Guy Guilbault, Christine Stewart and Walter Van de Walle.

Appearing: The Honourable Monique Landry, Minister for External Relations and International Development.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Gerald Schmitz.

Witness: From the Department of External Affairs: Pierre Racicot, Vice-President, Francophone African Branch.

The Committee resumed its Order of Reference dated Friday, June 16, 1989, concerning Bill C-10, An Act relating to the forgiveness of debts incurred or assumed in respect of certain official development assistance loans made by the Government of Canada to the governments of certain countries in sub-Saharan Africa (see *Minutes of Proceedings, Tuesday, June 20, 1989, Issue No. 1*).

The Minister made an opening statement and with Pierre Racicot answered questions.

The Committee commenced clause-by-clause consideration of Bill C-10, An Act relating to the forgiveness of debts incurred or assumed in respect of certain official development assistance loans made by the Government of Canada to the governments of certain countries in sub-Saharan Africa.

Clause 1 stood

Clauses 2, 3 and 4 carried severally

Schedule 1 carried

Clause 1 carried

The Title carried

The Bill carried

ORDERED,—That the Chairman do now report Bill C-10 to the House.

At 4:45 o'clock p.m., the Committee adjourned.

William J. Farrell
Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 27 JUIN 1989

(2)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le Projet de loi C-10, Loi prévoyant la remise de la dette liée à l'aide publique au développement relativement à certains prêts consentis par le gouvernement du Canada à des gouvernements de l'Afrique Sub-Saharienne, se réunit aujourd'hui à 15h35, dans la salle 306 de l'Édifice de l'Ouest, sous la présidence de Marcel Prud'homme (*président*).

Membres du Comité présents: Patrick Boyer, Marie Gibeau, Dan Heap, Jean-Guy Hudon, Jean-Guy Guilbault, Christine Stewart et Walter Van de Walle.

Comparait: L'honorable Monique Landry, ministre des Relations extérieures et du Développement international.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Gerald Schmitz.

Témoin: Du Ministère des affaires extérieures: Pierre Racicot, vice-président, Direction générale de l'Afrique francophone.

Le Comité reprend les travaux prévus à son Ordre de renvoi du vendredi 16 juin 1989, soit l'étude du Projet de loi C-10. Loi prévoyant la remise de la dette liée à l'aide publique au développement relativement à certains prêts consentis par le gouvernement du Canada à des gouvernements de l'Afrique Sub-Saharienne. (*Voir les procès-verbaux du mardi 20 juin 1989, fascicule n° 1*).

La ministre fait une déclaration préliminaire et, avec Pierre Racicot, répond aux questions.

Le Comité entreprend l'étude détaillée du Projet de loi C-10. Loi prévoyant la remise de la dette liée à l'aide publique au développement relativement à certains prêts consentis par le gouvernement du Canada à des gouvernements d'Afrique Sub-Saharienne.

L'article 1 est reporté

Les articles 2, 3 et 4 sont adoptés séparément

L'Annexe 1 est adopté

L'article 1 est adopté

Le titre est adopté

Le projet de loi est adopté

IL EST ORDONNÉ,—Que le président fasse maintenant rapport du Projet de loi C-10 à la Chambre.

La séance est levée à 16h45.

Le greffier du Comité
William J. Farrell